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PROTOKÓŁ NR XIV/2011
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 02 grudnia 2011 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 02
grudnia 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym
Mieście nad Pilicą i trwała od godz.1000 do godz.1430.

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na
sali obrad obecnych było - 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska
2. Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek
3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator
3. Radca Prawny U M i G mec. Marian Seweryn
4. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks
5. Kierownik Posterunku Policji
w Nowym Mieście nad Pilicą asp mgr. Janusz Dobrosz
6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe
Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu.
7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie
kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Tomasz Pietrucha zgłosił kandydaturę
radnego p. Kazimierza Tomczyka, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie
zgłoszono. W głosowaniu za 10 radnych na stan obecnych 10, przeciw 0,
wstrzymał się 0. Sekretarzem obrad został radny p. Kazimierz Tomczyk.

PKT 2

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał proponowany
porządek obrad poinformował, że każdy z radnych otrzymał w ustawowym
terminie porządek obrad zapytał, czy są wnioski, czy uwagi do proponowanego
porządku obrad.
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Radny Stanisław Orzeszek złożył wniosek do Przewodniczącego Rady
Miejskiej, który został odrzucony. Przewodniczący wyjaśnił, że wnioski
składamy w pkt 9 Porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek
obrad.
1. Wybór sekretarza.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym
Mieście nad Pilicą
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres
międzysesyjny.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2011rok.
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto na lata 2011-
2014.
c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2012 rok.
d) obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na
2012 rok.
e) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 rok.
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2012
rok.
g) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2012 rok.
h) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2012 rok.
i) ustalenia wzorów deklaracji podatku od nieruchomości, podatku rolnego,
podatku leśnego oraz wzorów informacji w sprawie podatku od nieruchomości,
podatku rolnego i podatku leśnego.
j) opłaty od posiadania psów na 2012 rok.
k) ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych
na 2012 rok.
l) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków.
m) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do
projektu,, Przeciwdziałanie wykluczeniu informacyjnemu poprzez kompleksową
informatyzację placówek publicznych na terenie Gminy Nowe Miasto nad
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Pilicą,, realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Mazowieckiego.
n) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywanai Problemów
Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2012 rok.
o) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok.
p) przyjęcia „Rocznego programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto
nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012,,
r) zmiany uchwały Nr XII/64/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą z dnia 7 października 2011 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe
Miasto nad Pilicą w miejscowości Wólka Magierowa na terenie A obejmującym
działkę nr. ew. 155 oraz na terenie B obejmującym działkę nr ew.: 248/4.
s) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr VII/40/2011 z dnia 15 kwietnia 2011
r. Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na terenie działek nr 214, 215,
216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w zakresie zmian zapisu w tekście
planu w rozdziale 3 ( utalenia szczegółowe dla terenów) § 19 ust 3, pkt k.
t) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą uchwalonego uchwałą Nr
XX/128/2004 z dnia 8 października 2004 r. Rady Miejskiej w Nowym Mieście
nad Pilicą na terenie oznaczonym symbolem 135 ZP.
u) wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,, Gminy Nadpiliczne,,.
8. Interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.
Burmistrz Miasta i Gminy wnioskowała aby w pkt. 7 Podjęcie uchwał w
sprawie, zmienić tytuł w ppkt. t) w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe
Miasto nad Pilicą na terenie obejmującym działki nr ew.: 1869,696,1835,1836/2
położone pomiędzy cmentarzem a terenem PSP w Nowym Mieście nad Pilicą.
Radny Tadeusz Jędryka wnioskował, aby z dzisiejszych obrad sesji w pkt. 7
Podjęcie uchwał w sprawie zdjąć ppkt. p) w sprawie przyjęcia „Rocznego
programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2012,,.
Więcej wniosków i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Miejskiej
poprosił o przegłosowanie wniosku Burmistrza Miasta i Gminy w/w sprawie. W
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głosowaniu za 9 radnych na stan obecnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 3.
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku radnego
Tadeusza Jędryki w/w sprawie. W głosowaniu za 3 radnych, przeciw 7,
wstrzymało się 1. Wniosek nie został przyjęty.
Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad proponowanym
porządkiem obrad. W głosowaniu za 8 radnych na stan obecnych 11 radnych,
przeciw 2, wstrzymało się 1. Przyjęto porządek obrad.

PKT 3

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że
ostatnie sesje odbyły się 07 października 2011roku i sesja nadzwyczajna 28
października 2011roku protokoły z ostatnich sesji Rady wyłożone były do
wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołów z
ostatnich sesji Rady.
Pan  Marian  Dziedzic  wnioskował w  kwestii  braku  swojej  wypowiedzi  w
protokole sesji Rady Miejskiej z dnia 07 października 2011 roku.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wnioski i uwagi do protokołu
składają Burmistrz i Radni Rady Miejskiej i wniosek pana Mariana Dziedzica
nie jest zasadny należało złożyć wniosek do Przewodniczącego Rady lub
poprzez Radnych.

Radny Tomasz Pietrucha wnioskował o uzupełnienie wypowiedzi w kwestii
braku wypowiedzi w protokole sesji Rady Miejskiej z dnia 07 października
2011 roku Przewodniczącego Rady, radnej Teresy Dudek. W głosowaniu za
przyjęciem uwag wniesionych do protokołu przez radnego Tomasza Pietruchę 4
radnych, przeciw 6, wstrzymało się 1. Wniosek nie został przyjęty.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów z ostatnich sesji Rady
Miejskiej. W głosowaniu za 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2. Protokoły z
ostatnich sesji zostały przyjęte.

PKT 4

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała,  że  w
okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia Komisji Rewizyjnej w
dniu 22 listopada 2011 roku i 29 listopada 2011 roku.
W dniu 22 listopada 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami:
1. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2012 rok i
wyrażenie opinii w powyższej sprawie.
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2. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych o zatwierdzeniu
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia
ścieków na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą w okresie od 01.01.2012 r. do
dnia 31.12.2012 roku.
3. Zapoznanie się z projektem budżetu na 2012 rok.
4. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.
Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień zapoznała Członków
Komisji z proponowanymi projektami uchwał w sprawie:

· obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2012
rok.

· obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na
2012 rok.

· określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na
2012 rok.

· zwolnień w podatku od środków transportowych na 2012 rok.

· ustalenia wzorów deklaracji podatku od nieruchomości, podatku rolnego,
podatku leśnego oraz wzorów informacji w sprawie podatku od
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego.

· ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 rok.

· zwolnień w podatku od nieruchomości na 2012 rok.

· opłaty od posiadania psów na 2012 rok.

· ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat
targowych na 2012 rok.

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie projekty uchwał, jeżeli chodzi o
stawki podatkowe zostały przyjęte propozycje Burmistrza czyli wzrost stawek o
wskaźnik inflacji.

Pani Grudzień zapoznała członków Komisji z pismem Komendy Powiatowej
Policji w Grójcu dotyczącego rozważenia możliwości zwolnienia z podatku od
nieruchomości za 2012 rok budynku zajmowanym przez Posterunek Policji w
Nowym Mieście oraz z odpowiedzią jaka została udzielona. Członkowie
Komisji wyrazili opinię negatywną. Pisma stanowią załącznik do protokołu.



6

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala zapoznała Członków Komisji
z proponowanymi projektami uchwał w sprawie:

· przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2012 rok.

· przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok.
Członkowie Komisji projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie.

Dyrektor ZUK p. Marian Misztal poinformował, że zgodnie z obowiązującymi
przepisami Zakład przedstawił wniosek o zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Pani Bzinkowska
przedstawiła proponowany wzrost ceny za zbiorowe zaopatrzenia w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków. Po przeanalizowaniu propozycji członkowie
Komisji w głosowaniu 4 – za zatwierdzili proponowane stawki z dopłatą z
Urzędu Miasta i Gminy.

Pan Strumiłło zapoznał członków komisji z projektem uchwały
· w sprawie przyjęcia ,,Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy

Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok
2012’’.

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.

Burmistrz Miasta i Gminy omówiła następujące projekty uchwał w sprawie:
· wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do

projektu ,, Przeciwdziałanie wykluczeniu informacyjnemu poprzez
kompleksową informatyzację placówek publicznych na terenie Gminy
Nowe Miasto nad Pilicą” realizowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego.

· zmiany uchwały Nr XII/64/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad
Pilicą z dnia 7 października 2011 roku w sprawie przystąpienia do
sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Wólka
Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr. ew. 155 oraz na terenie
B obejmującym działkę nr ew.: 248/4.

· przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr VII/40/2011 z dnia 15 kwietnia
2011 r. Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na terenie działek nr
214, 215, 216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w zakresie zmian
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zapisu w tekście planu w rozdziale 3 ( utalenia szczegółowe dla terenów)
§ 19 ust 3, pkt k.

· Pani Burmistrz zapoznała Komisję w sprawie przystąpienia do
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta na terenie pomiędzy cmentarzem a terenem PSP w
Nowym Mieście nad Pilicą.

· Pani Burmistrz zapoznała Komisję ze wstępną koncepcją
zagosopdarowania targowiska miejskiego

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie przedstawione projekty uchwał.

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła szczegółowo projekt zmian w
budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Poinformowała, że wprowadza się zmiany
planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok zmniejsza się o kwotę
50 000 zł. Planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2011 rok zmniejsza się
o kwotę 950 000 zł. W wyniku powyższych zmian ustala się dochody budżetu
miasta i gminy na 2011 rok w łącznej kwocie 21 403 814,59 zł. z tego bieżące w
kwocie 17 844 293,59 zł. majątkowe w kwocie 3 559 521,00 zł. Ustala się
wydatki budżetu miasta i gminy na 2011 rok w łącznej kwocie 21 751 214,59 zł.
z tego bieżące w kwocie 16 635 927,59 zł. majątkowe w kwocie 5 115 287,00
zł. Zmianie ulega ,,Plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2011 roku,,. Plan
wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 1 038 500 zł. W wyniku
wprowadzonych zmian zmniejsza się deficyt o kwotę 900 000 zł. i wynosi 347
400zł. , który sfinansowany zostanie przychodami pochodzącymi z: wolnych
środków w kwocie 100 000 zł., nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie
247 400 zł. Ustala się przychody budżetu w kwocie 597 400 zł. z następujących
tytułów wolne środki w kwocie 350 000 zł., nadwyżki budżetowej z lat
ubiegłych w kwocie 247 400 zł. Opinia Komisji w sprawie w/w projektu jest
pozytywna.

Pani skarbnik poinformowała, że związku z nie zaciągnięciem pożyczki na
zakup samochodu specjalistycznego do zbiórki odpadów segregowanych i
niesegregowanych z terenu miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą zmienia się
Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Nowe Miasto na lata 2011 – 2014 o
zmianach w projekcie zapozna Komisję na kolejnym posiedzeniu.

Pani Burmistrz poinformowała , że dyrektorzy szkół działający na terenie miasta
i gminy przekazali informacje o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o
wynikach egzaminu gimnazjalnego za rok szkolny 2010 – 2011. Członkowie
Komisji nie wnieśli uwag zaopiniowali pozytywnie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał członków komisji z pismami, które
wpłynęły do Biura Rady :
- od Burmistrz Miasta i Gminy projekt uchwały budżetowej na 2012 rok wraz
z niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz projekt uchwały w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 – 2015 z objaśnieniami
przyjętych wartości.
- Pana Włodzimierza Szoszuka dotyczące pałacu w Nowym Mieście nad Pilicą.
- Informacje dyrektorów szkół działających na terenie miasta i gminy o stanie
realizacji zadań oświatowych za rok 2010 – 2011.
Posiedzenie zakończono.

W dniu 29 listopada 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami:
1.Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady.
2. Zapoznanie się z projektem budżetu na 2012 rok.
3.Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała Członków
Komisji  z proponowanymi projektami uchwał w sprawie:

· wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Gminy Nadpiliczne”

· przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na
terenie obejmującym działki nr ew.:1869,696,1835,1836/2 położone
pomiędzy cmentarzem  a terenem PSP w Nowym Mieście nad Pilicą

Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie projekty uchwał.

1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska wraz z p. Skarbnik
Miasta i Gminy p. Ewą Bator  zapoznały Członków Komisji z projektem
budżetu na 2012 rok.

· Omówione zostały planowane wydatki na inwestycje, utrzymanie
infrastruktury drogowej, odśnieżanie itd, źródła i wysokości
dochodów do budżetu Gminy, oraz ogólny bilans finansowy Gminy
Nowe Miasto nad Pilicą
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Pani Burmistrz  omówiła szczegółowo w.w budżet przedstawiła
załączniki oraz powiadomiła komisję o zawartych porozumieniach i
przetargach.

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie projekt budżetu na 2012 rok.
Posiedzenie zakończono.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła protokoły z przeprowadzenia
kontroli , w Przedszkolu Niepublicznym „PAULA” Zgromadzenia Zakonnego
Córek Najczystszego Serca N.M. w Nowym Mieście nad Pilicą Pl. O. H.
Koźmińskiego 6 oraz z kontroli w Niepublicznym Przedszkolu ,, ADUŚ,, w
Nowym Mieście nad Pilicą ul. Tomaszowska 1A. Nadmieniła, że kontrolę
przeprowadzono, realizując zadanie zlecone Komisji przez Radę Miejską w
Nowym Mieście nad Pilicą w planie pracy Komisji przyjętym Uchwałą Rady
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą Nr V/26/2011 z dnia 28 stycznia 2011
roku.
Kontrolę prowadził Zespół Kontrolny powołany 03.10.2011 r. Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście w składzie

1. Przewodnicząca Komisji –Teresa Dudek

2. Z-ca przewodniczącej-Andrzej Zając

3. Członek Komisji-Kazimierz Tomczyk,

działając na podstawie upoważnienia do kontroli nr 2 i nr 3 z dnia 26
października 2011 roku.
Przedmiotem kontroli była prawidłowość wykorzystania środków
finansowych przekazanych z budżetu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad
Pilicą na funkcjonowanie kontrolowanej placówki.
Zakresem kontroli było rozliczenie otrzymanej dotacji za m – c styczeń –
wrzesień 2011 roku.
Kontrolą objęto dowody księgowe dotyczące wydatków sfinansowanych z
otrzymanej dotacji w miesiącach styczeń – wrzesień 2011 roku.
Przeprowadzona kontrol nie wykazała nieprawidłowości, nie wniesiono
uwag.

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p.
Ignacy Król poinformował, że w okresie między sesyjnym Komisja odbyła
jedno posiedzenie w dniu 23 listopada 2011 roku zajmowano się następującymi
sprawami:

1. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2012 rok i
wyrażenie opinii w powyższej sprawie.

2. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych o
zatwierdzeniu taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzenia ścieków na Tereni gminy Nowe Miasto nad Pilicą w
okresie od 01.01.2012 r. do dnia 31.12.2012 roku.
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3. Wypracowanie wniosków do budżetu miasta i gminy na 2012 rok.
4. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Ignacy
Król poinformował, że w związku z tym, że tematy posiedzenia były takie same
jak na Komisji Rewizyjnej nie będzie powielał wypowiedzi Przewodniczącej
Komisji Rewizyjnej dodał tylko, że Komisja Gospodarczo – Budżetowa
projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie w głosowaniu 4 za przyjęciem
proponowanych projektów uchwał.
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p.
Stanisław Motyl poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła
trzy spotkania.
W dniu 27 października 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami:

1. Kontrola stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy.
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk zapoznał
członków Komisji z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do projektu ,, Przeciwdziałanie
wykluczeniu informacyjnemu,, realizowanemu w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego.

Przewodniczący Rady zapoznał członków Komisji z pismami, które
wpłynęły do Biura Rady od:
- Wojewody Mazowieckiego z dnia 21.10.2011 r. dotyczące wyników analizy
oświadczeń majątkowych – uwag złożonych przez Burmistrz panią Barbarę
Gąsiorowską i Przewodniczącego Rady Miejskiej pana Zbigniewa Kacprzyka.
- Wniosek z dnia 25.10.2011 r. Burmistrz o zwołaniu sesji w dniu 28
października 2011 roku.
- Wniosek z dnia 25.10.2011r. Tadeusza Szczepańskiego zam. Bełek dotyczący
fragmentu drogi we wsi Bełek oznaczonej w ewidencji gruntów nr 90.
Przewodniczący Komisji dodał, że Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie
wniosku ze względu na brak danych.
Członkowie Komisji skontrolowali stan sanitarny wokół cmentarzy na terenie
miasta i gminy. Stwierdzili, że na cmentarzu w miejscowości Żdżary i Łęgonice
jest porządek są przygotowane kontenery do wysypywania śmieci, teren wokół
jest zadbany. Stwierdzono niedociągnięcia przy cmentarzu w Nowym Mieście,
które zostały dzięki interwencji pani Burmistrz również usunięte. Stan sanitarno
higieniczny na dzień 1 listopada nie budził zastrzeżeń.
Posiedzenie zakończono.
Przewodniczący Komisji podziękował pani Burmistrz za pomoc za właściwą
reakcję w uporządkowaniu terenu wokół cmentarza w Nowym Mieście.
W dniu 29 listopada 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami:
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1. Opiniowanie projektów uchwał.
2. Analiza stanu realizowanych wniosków przez Komisję.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl
poinformował, że projekty uchwał zostały przedstawione przez przedmówców
Przewodniczących Komisji i nie sądzi, aby było zasadne je przedstawiać.

W dniu 30 listopada 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami:
1. Zapoznanie się z projektem budżetu na 2012 rok.
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji szczegółowo
zostali zapoznani z projektem budżetu i nie będzie przedstawiał głównych
założeń dlatego, że był on szczegółowo omówiony. Nadmienił, że Komisja
wzięła udział w dyskusji. Wypracowano wspólny wniosek dotyczący
posiedzenia Komisji na którym będzie przedstawiony projekt budżetu.
Posiedzenie zakończono.
Radny Tomasz Pietrucha wnioskował, aby do pkt. 9 Wolne wnioski przenieść
wniosek z głosowaniem o treści zwołania wspólnego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący Rady odniósł się do treści podjętej Uchwały Nr
XLIV/273/2010 w sprawie prac nad projektem uchwały budżetowej. Stwierdził,
że nie jest zasadny wniosek radnego Tomasza Pietruchy ponieważ w
posiedzeniu Komisji Gospodarczo – Budżetowej opiniującej projekt budżetu
uczestniczą przewodniczący pozostałych Komisji lub ich zastępcy.

PKT 5

Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła informację za okres międzysesyjny od
dnia 07.10.2011 roku do dnia 02.12.2011 roku.

1. W dniu 7 października 2011 roku  w Szpitalu w Nowym Mieście nad
Pilicą otwarto zmodernizowane laboratorium diagnostyczne oraz
pracownię rehabilitacji.

2. W dniu 12 października 2011 roku minął rok od wielkiej tragedii, w
której zginęło 18 osób na drodze wojewódzkiej nr 707 w Nowym Mieście
nad Pilicą. W rocznicę tej katastrofy w miejscu tragedii odsłonięto tablicę
upamiętniającą osoby, które zginęły przed rokiem.

3.  W dniu 14 października 2011 roku we wszystkich szkołach na terenie
naszej gminy obchodziliśmy Dzień Edukacji Narodowej.

4. W dniu 02 listopada 2011 roku ogłoszono zapytanie cenowe na remont
sali konferencyjnej w budynku Urzędu Miasta i Gminy w Nowym
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Mieście nad Pilicą. Wpłynęły 2 oferty. Najtańsza za kwotę 26.691,00 zł.
Najtańszemu wykonawcy wystawiono zlecenie z terminem realizacji do
30.11.2011r.

5. W dniu 3 listopada 2011 roku pozytywnie został rozpatrzony wniosek na
przebudowę drogi powiatowej od drogi wojewódzkiej nr 707 przez
Rosochę do granicy z gminą Sadkowice. Przebudowa drogi odbędzie się
na odcinku o długości 2.880,00 mb. Powiat Grójecki wraz z Gminą Nowe
Miasto nad Pilicą pozyskali na tę inwestycję kwotę w wysokości
701.830,00 zł

6. Z dniem 07 listopada 2011 roku nastąpiła zmiana siedziby biura
Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w
Grójcu. Nowa siedziba biura znajduje się w Grójcu przy ul. Sportowej 7
(budynek naprzeciwko sądu).

7. W dniach 2 - 4 listopada 2011 roku w naszej gminie odbyły się po raz
kolejny w tym roku bezpłatne badania profilaktyczne w ramach Programu
Profilaktyki i Wczesnego Wykrywania Raka Piersi. Mobilny gabinet
ustawiony był na parkingu przed strażnicą OSP w Nowym Mieście nad
Pilicą.

8. W dniu 9 listopada 2011 roku do Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowym
Mieście nad Pilicą trafił nowy sprzęt specjalistyczny do udzielania
niezbędnej pomocy w wypadkach drogowych. Sprzęt został
współfinansowany przez Samorząd Województwa Mazowieckiego,
Komendę Główną Państwowej Straży Pożarnej, KRUS oraz Gminę Nowe
Miasto nad Pilicą. Ogólna wartość sprzętu wynosi ponad 80.000 zł.

9. W dniu 11 listopada 2011 roku miały miejsce uroczystości związane z
obchodami 93 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości.
Odprawiona została uroczysta msza święta w intencji Ojczyzny. Po mszy
uczestnicy obchodów przeszli na Plac Kościuszki, by pod pomnikiem
złożyć wiązanki kwiatów.

10.Wykonano remont dachu na budynku mieszkalnym przy ul. Warszawskiej
61 w Nowym Mieście nad Pilicą. Zakres robót remontowych obejmował:
remont dwóch kominów oraz pokrycie dachu papą zgrzewalną. Wartość
robót wyniosła 11.000 zł. brutto. Roboty zostały wykonane i odebrane w
dniu 10.11.2011r.
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11.W dniu 14 listopada 2011 roku zlecono wykonanie remontu dachu na
budynku mieszkalnym (we wnęce) przy ul. Targowej 21A w Nowym
Mieście n. Pilicą, który polegał na uzyskaniu spadku dachu łącznie z
wymianą pokrycia z blachy trapezowej na blachodachówkę o powierzchni
ok. 6m2. Wartość robót - 1 968,00 zł. brutto.

12.W dniu 18 listopada 2011 roku odbyło się oficjalne oddanie chodnika w
Żdżarach. 50% wartości inwestycji sfinansowała Gmina Nowe Miasto
nad Pilicą, 50% wartości Urząd Marszałkowski. Długość chodnika: 1200
mb. Będą wykonane roboty dodatkowe w postaci wyłożenia wszystkich
rowów ażurowymi płytami betonowymi.

13.W dniu 20 listopada 2011 roku w kościele klasztornym Braci
Mniejszych Kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą miała miejsce
uroczystość jubileuszowa z okazji 120 rocznicy powstania Zgromadzenia
Córek Maryi Niepokalanej, które w Nowym Mieście przy ul. Rawskiej 5
posiada Dom Główny z siedzibą władz generalnych.

14.W dniu 23 listopada 2011 roku odbył się odbiór prac remontowych w
pomieszczeniu dawnej Poradni Senior przy ul. Ogrodowej 20 w Nowym
Mieście nad Pilicą. Remont obejmował demontaż, odgrzybianie,
wykonanie gładzi oraz malowanie ścian i grzejników oraz zakup i
ułożenie wykładziny podłogowej. Wartość wyżej wymienionych robót
wyniosła 9.900,00 zł brutto.

Radny Tomasz Pietrucha podziękował pani Burmistrz za wykonanie remontu
dachu na budynku mieszkalnym przy ul. Targowej 21 A oraz za
korespondencję, którą otrzymali mieszkańcy osiedla Sady. Radny Pietrucha
zapytał w kwestii przebudowy placu targowego.
Pani Burmistrz poinformowała, że gmina Nowe Miasto nad Pilicą posiada
przygotowany projekt przebudowy placu targowego przy ul. 11-Listopada.
Burmistrz zapoznała z proponowanymi rozwiązaniami dla tego typu inwestycji.
Nadmieniła, że przebudowa placu poprawi stan techniczny targowiska.
Pani Burmistrz poinformowała, że rozpoczęła się procedura związana z
wykonaniem dokumentacji dla obiektu społeczno-kulturalnego. Przedstawione
zostały propozycje wyglądu oraz pomieszczeń budynku.

PKT 6

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w
większości uroczystościach uczestniczył z panią Burmistrz. Podziękował
wszystkim za udział w uroczystościach patriotyczno-religijnych.
Poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma:
- od Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą projekt uchwały
budżetowej na 2012 rok wraz z niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz
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projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 –
2015 z objaśnieniami przyjętych wartości.
- Informacje dyrektorów szkół działających na terenie miasta i gminy o stanie
realizacji zadań oświatowych za rok 2010 – 2011.
- Pana Włodzimierza Szoszuka dotyczące pałacu w Nowym Mieście nad Pilicą.
-Wojewody Mazowieckiego z dnia 21.10.2011 r. dotyczące wyników analizy
oświadczeń majątkowych – uwag złożonych przez Burmistrz panią Barbarę
Gąsiorowską i Przewodniczącego Rady Miejskiej pana Zbigniewa Kacprzyka.
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie
Przewodniczący Rady wznowił obrady.

PKT 7a

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Poprosił
Skarbnika Miasta i Gminy o zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i
Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu miasta i
gminy zmniejsza się o kwotę 23 604,90 zł. , planowane wydatki budżetu miasta
i gminy zmniejsza się o kwotę 923 604,90 zł. Ustala się dochody w łącznej
kwocie 21 439 109,69zł. z tego bieżące w kwocie 17 879 588,69zł., majątkowe
w kwocie 3 559 521,00 zł. Ustala się wydatki w łącznej kwocie 21 786 509,69zł.
z tego bieżące w kwocie 16 661 722,69zł. , majątkowe 5 115 287,00zł. Plan
wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 1 038 500zł. Zmniejsza się
deficyt o kwotę 900 000zł. i wynosi 347 400zł. , który sfinansowany zostanie
przychodami pochodzącymi z wolnych środków w kwocie 100 000zł. ,
nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 247 400 zł. Ustala się przychody
budżetu w kwocie 597 400 zł., z następujących tytułów wolne środki w kwocie
350 000zł. , nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 247 400zł.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu
uchwały .
Radny Stanisław Orzeszek odniósł się w kwestii środków przeznaczonych na
zakup ozdobnych iluminacji świetlnych i zakup choinki. Zaproponował aby
zrezygnować z zakupu choinki. Nadmienił, że w dobie kryzysu należałoby się
zastanowić i pomyśleć o udekorowaniu świerków znajdujących się na Placu
O.O. H. Koźmińskiego. Zdaniem Radnego Orzeszka koszty wyniosłyby około
10 000zł.
Radna Teresa Dudek nadmieniła, że wyborcy zgłaszali o skromnej dekoracji
świątecznej miasta porównując udekorowane miasta ościenne. Stwierdziła, że
duże środki były wydawane na wypożyczenie dekoracji co było niewspółmierne
z zakupem nowych ozdób i choinki, które będą własnością gminy.
Przewodniczący Rady przypomniał o kontrowersjach z ubiegłego roku co do
wypożyczonego oświetlenia miasta.
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Miasto nasze powinno się wyróżniać wśród innych miast, a jest to dobry
przykład, aby nasze miasto wyróżnić. Przewodniczący Rady stwierdził, że nie
sądzi, aby przytaczana doba kryzysu miała wpływ na tego rodzaju inwestycje z
uwagi na to że koszt zakupu z amortyzuje się w ciągu dwóch lat.
Radny Tomasz Pietrucha nadmienił, że na posiedzeniach Komisji były
proponowane różne rozwiązania alternatywne o zakupie iluminacji świetlnych i
choinki, jednak w tej kwestii nie zajęto stanowiska i żadna z trzech propozycji
nie została przyjęta. Zapytał w kwestii środków przeznaczenia na wydatki
bieżące z zakresu promocji gminy w kwocie 39 500zł. Skarbnik Miasta i Gminy
wyjaśniła, że rezygnuje się z realizacji dwóch zadań inwestycyjnych i
korzystając z środków zamierza się z bieżącego budżetu sfinansować powitanie
Nowego Roku 2012.
Pani Burmistrz poprosiła radnego Orzeszka, aby zapoznał się z propozycjami
kwot w katalogach ozdób choinkowych. Nadmieniła, że jeżeli radny
podtrzymuje swoje stanowisko, że za kwotę 10 000zł. można ozdobić wszystkie
świerki znajdujące się na Placu O.O.H. Koźmińskiego to Burmistrz gotowa jest
podpisać umowę ze wskazana firmą.
Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem
uchwały. W głosowaniu za 9, przeciw 2, wstrzymało się 1, uchwalono uchwałę
Nr XIV/66/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 3/ do
niniejszego protokołu.

PKT 7b

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe
Miasto nad Pilicą na lata 2011 – 2014. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy o
zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator
poinformowała, że wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu
prognozy do zmian w bieżącym budżecie a wynika to z tego, że w związku z
rezygnacją dwóch zadań inwestycyjnych, które były współfinansowane
środkami pochodzącymi z pożyczek zmienia się prognoza na lata, na które
planowana była spłata rat pożyczek. W związku z tym w poszczególnych latach
tj. od 2012 roku do 2014 zmienia się kwota rozchodów z tytułu spłat pożyczek
oraz kwoty odsetek. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad
w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 10, przeciw 0, wstrzymało się 1,
uchwalono uchwałę Nr XIV/67/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała
stanowi /załącznik nr4 /do niniejszego protokołu.

PKT 7c

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku
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rolnego na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do
przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11, przeciw 0,
wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/68/2011 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu.

PKT 7d

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru
podatku leśnego na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub
uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono,
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11,
przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/69/2011 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego
protokołu.

PKT 7e

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2012 rok.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego
projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w
projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0,
uchwalono uchwałę Nr XIV/70/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała
stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego protokołu.

PKT 7f

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub
uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono,
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12,
przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/71/2011 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego
protokołu.

PKT 7g

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2012
rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego
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projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w
projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0,
uchwalono uchwałę Nr XIV/72/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała
stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego protokołu.

PKT 7h

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2012 rok.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego
projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w
projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0,
uchwalono uchwałę Nr XIV/73/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała
stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego protokołu.

PKT 7i

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji podatku od nieruchomości,
podatku rolnego, podatku leśnego oraz wzorów informacji w sprawie podatku
od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. Przewodniczący Rady
zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W
głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr
XIV/74/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 11/ do
niniejszego protokołu.

PKT 7j

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2012 rok. Przewodniczący
Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały .
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem
uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę
Nr XIV/75/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 12/
do niniejszego protokołu.

PKT 7k

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od
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opłat targowych na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.
Radny Tomasz Pietrucha poinformował, aby wziąć pod rozwagę podwyższenia
wynagrodzenia dla inkasenta od zainkasowanej w danym miesiącu opłaty
targowej. Według radnego Pietruchy zysk jaki przejmuje inkasent jest nierealny.
Przewodniczący Rady wyjaśnił procedurę pobierania opłaty targowej.
Pan Marian Dziedzic zapytał o inicjatywę uchwałodawczą przedstawionego
projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. Przewodniczący Rady Miejskiej
odpowiedział, że inicjatywa uchwałodawcza w/w przedmiotowej sprawie jest
pani Burmistrz Barbary Gąsiorowskiej.
Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem
uchwały. W głosowaniu za 8, przeciw 0, wstrzymało się 4, uchwalono uchwałę
Nr XIV/76/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 13/
do niniejszego protokołu.

PKT 7l

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania
lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono,
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12,
przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/77/2011 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego
protokołu.

PKT 7m

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Nowe Miasto nad
Pilicą do projektu ,, Przeciwdziałanie wykluczeniu informacyjnemu poprzez
kompleksową informatyzację placówek publicznych na terenie Gminy Nowe
Miasto nad Pilicą ,, realizowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego. Przewodniczący Rady zapytał
czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W
głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr
XIV/78/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 15/ do
niniejszego protokołu.

PKT 7n
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto
nad Pilicą na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi
do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0,
wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/79/2011 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 16/ do niniejszego protokołu.

PKT 7o

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na 2012 rok. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub
uwagi do przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono,
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12,
przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/80/2011 w
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 17/ do niniejszego
protokołu.

PKT 7p

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie przyjęcia ,, Rocznego Programu Współpracy Miasta i
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012,,.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego
projektu uchwały.
Radny Stanisław Motyl wnioskował, aby w projekcie uchwały w/w sprawie w
Programie Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami
pozarządowymi wprowadzić następujące zmiany:
-§ 4 pkt 1 był w brzmieniu ,, działania z zakresu kultury, kultury fizycznej,
sportu i turystyki między innymi poprzez ’’
-i dopisać w pkt 1 ppkt organizowanie i udział w imprezach kulturalnych.
Pani Burmistrz nadmieniła, że program współpracy na 2012 rok obejmuje
współpracę z organizacjami pozarządowymi w szczególności jako zadanie
priorytetowe obejmuje działanie z zakresu kultury fizycznej. Nadmieniła, że
propozycje organizacji pozarządowej Stowarzyszenie Lokatorów Lotnik zostały
w większości uwzględnione.
Pan Marian Dziedzic stwierdził, że program jest nie spójny. Wniósł swoje uwagi
i propozycje do zapisu w programie współpracy z organizacjami



20

pozarządowymi. Odniósł się o braku informacji w kwestii imprez sportowych i
kulturalnych.
Pani Burmistrz poinformowała, że imprezy kulturalne umieszczone są na stronie
internetowej Urzędu Miasta i Gminy, jeśli chodzi o imprezy sportowe
organizowane są w roku w zależności od potrzeb.
Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad wnioskiem
radnego Stanisława Motyla. W głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem
uchwały. W głosowaniu za 10, przeciw 2, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę
Nr XIV/81/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 18/
do niniejszego protokołu.

PKT 7r

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/64/2011 Rady Miejskiej w Nowym
Mieście nad Pilicą z dnia 7 października 2011 roku w sprawie przystąpienia do
sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Wólka Magierowa na terenie A
obejmującym działkę nr Ew. 155 oraz na terenie B obejmującym działkę nr ew.:
248/4. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do
przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0,
wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/82/2011 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 19/ do niniejszego protokołu.

PKT 7s

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr VII/40/2011 z dnia
15 kwietnia 2011 r. Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na terenie
działek nr 214,215,216 i 217 położonych w miejscowości Sacin w zakresie
zmian zapisu w tekście planu w rozdziale 3( ustalenia szczegółowe dla terenów )
§ 19 ust 3, pkt k. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do
przedstawionego projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, przeciw 0,
wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę Nr XIV/83/2011 w przedmiotowej
sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 20/ do niniejszego protokołu.

PKT 7t
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na terenie
obejmującym działki nr ew.: 1869,696,1835,1836/2 położone pomiędzy
cmentarzem a terenem PSP w Nowym Mieście nad Pilicą. Przewodniczący
Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały .
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem
uchwały. W głosowaniu za 11, przeciw 0, wstrzymało się 0, uchwalono uchwałę
Nr XIV/84/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 21/
do niniejszego protokołu.

PKT 7u
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na
rzecz Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Gminy Nadpiliczne”.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego
projektu uchwały . Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w
projektem uchwały. W głosowaniu za 11, przeciw 0, wstrzymało się 0,
uchwalono uchwałę Nr XIV/85/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała
stanowi /załącznik nr 22/ do niniejszego protokołu.

PKT 8

Sołtys Nowych Łęgonic pan Eugeniusz Bystrosz zapytał w kwestii odpadów
zawierających azbest. Pani Sekretarz poinformowała, że należy złożyć wniosek
do Urzędu Miasta i Gminy dotyczący udzielenia pomocy w utylizacji odpadów
zawierających azbest.
Sołtys Domaniewic pan Dariusz Dziuba zapytał czy gmina podjęła działania w
sprawie dokumentacji technicznej budowy mostu we wsi Domaniewice. Pani
Burmistrz poinformowała, że zostały przeprowadzone wstępne rozmowy z
wójtem Odrzywołu i w roku 2012 zostanie podpisane porozumienie dotyczące
wspólnej realizacji zadania budowy mostu w miejscowości Domaniewice.
Sołtys Woli Pobiedzińskiej pan Franciszek Kozera złożył pani Burmistrz
życzenia imieninowe. Pani Burmistrz podziękowała i zaprosiła tradycyjnie na
kawę, herbatę imieninową.
Pan Marian Dziedzic w imieniu Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik i partnerzy
zaprosił mieszkańców na spotkania organizowane w ramach akcji ,,Masz głos,
masz wybór’’. Poprosił o przygotowanie uchwały w sprawie konsultacji z
mieszkańcami oraz w Statucie przestrzeganie § 30.
Sołtys Żdżarek pani Małgorzata Woźniak zapytała Kierownika Posterunku
Policji w nowym Mieście czy robione są jakieś działania, aby zadbać o
bezpieczeństwo mieszkańców w kwestii przejeżdżających przez miejscowość
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pojazdów ciężarowych. Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście asp
Janusz Dobrosz poinformował, że zgłoszenia przekazywane są do Powiatowej
Komendy Policji  w Grójcu.  Poinformował ,  że w ostatnim okresie czasu miało
miejsce zdarzenie o charakterze kradzieży.
Radny Tomasz Pietrucha poprosił o przedstawienie wydatkowania środków w
2011 roku z tytułu zawartych umów – zleceń. Wyraził niezadowolenie w kwestii
korespondencji z Komisją Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii.
Radny zapytał dlaczego jako gmina nie przystąpiliśmy do porozumienia w
kwestii przejęcia majątku Grójeckiej Kolei Dojazdowej od PKP S.A. Zapytał o
połączenie drogi w miejscowości Gostomia – Tomczyce.
Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi, że podjęte uchwały przez Radę Miejską
nie upoważniają Burmistrza do podpisania porozumienia w zakresie przejęcia na
współwłasność mienia dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej. Pani Burmistrz
wyjaśniła, że jeśli chodzi o pracę Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i
Narkomanii, Komisje zajmują się problemami ludzkimi, ochrona danych
osobowych nie pozwala, aby osoby z zewnątrz brały udział w posiedzeniach
Komisji gdzie rozpatrywane są sprawy natury intymnej. Pani Burmistrz
nadmieniła, że uczestniczyła w spotkaniach z mieszkańcami w czasie wyborów
sołtysa w kwestii odcinka drogi łączącej miejscowości Gostomia – Tomczyce.
Na spotkaniach z mieszkańcami padły sugestie, aby nie realizować zadania.
Nowy odcinek drogi nasili ruch pojazdów ciężarowych, który spowoduje
niebezpieczeństwo w poruszaniu się społeczności lokalnej i degradację
istniejących dróg.
Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego pan Krzysztof Fiks nadmienił, że gmina
nasza nie ma zadłużenia tej wielkości jak ościenne gminy, których zadłużenie
wynosi nawet do 60% a nasze oscyluje w granicach 1% odniósł się również w
kwestii  budowy,  remontu  dróg  powiatowych.  Nadmienił że  w  związku  z
przejęciem zadłużenia szpitali Powiat nie może realizować zadań drogowych
zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców na terenie miasta i gminy aczkolwiek w
roku 2012 są przewidziane wspólne inwestycje.

PKT 8

Przewodnicząca mieszkańców osiedla nr 1 Pani Helena Pardej wnioskowała do
Komisji Oświatowo - Społecznej w kwestii zadbania terenu cmentarza w
Nowym Mieście nad Pilicą. Radny Stanisław Motyl pozytywnie ustosunkował
się do przedstawionego wniosku.
Radny Stanisław Orzeszek złożył na ręce Przewodniczącego Rady wniosek
dotyczący budżetu na 2012 rok. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił
odpowiedzi, że termin składania wniosków na wyżej wymieniony rok składamy
do 30 września roku poprzedzającego.
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Radna Teresa Dudek podziękowała pani Burmistrz za podjęcie inicjatywy
naprawy dachu przy ul. Warszawskiej za szybką interwencje oraz inwestycje,
które zostały wykonane na terenie miasta i gminy w roku 2011.
Radny Tomasz Pietrucha wnioskował w sprawie zwołania wspólnego
posiedzenia Komisji oraz wnioskował o uhonorowanie dzielnicowego asp sztab.
Wojciecha Orzeszka dyplomem uznania.
Wniosek w sprawie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady w głosowaniu
nie został przyjęty za 3, przeciw 7, wstrzymało się 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg
obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część
protokołu.

Protokołowała Przewodniczył
Przewodniczący Rady Miejskiej

Marzena Białas Zbigniew Kacprzyk


